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 ראש עיריית רמת השרון  - מר אבי גרובר
הגברת שירלי פאר יגרמן  – מנכ"לית העירייה

נכבדי 

 :לפקודת העיריות )א( לתוספת השנייה36שאילתה לפי סעיף 
החלטות מועצת העיר ועדכון מעקב אחרי אי ביצוע

 רקע:

בהקשר לאי ביצוע החלטות מועצה. בישיבת המועצה ביוני הוגשה שאילתה  .1

עדיין   2019החלטה על גביית ארנונה רטרואקטיבית שהוגשה על ידי באצי אלקובי בפברואר   .2
לא בוצעה, בישיבה הנל נאמר שיש להמתין והשבתי שאגיש שוב שאילתה תוך חודשיים. 

לאחריות על התקשורת במסלול הפלילי מול ישיבת רמת  –החלטה לגבי "ועדת קלנר"  .3
לא בוצעה ונאמר בישיבה הנ"ל שלאור ההתפתחויות יש לשקול את הצורך בה. –השרון 

 :יההשאלות לראש העיר

מה החלוקה בין גביית   ומתי?מישיבת רמת השרון מה סכום הארנונה שמתוכנן להיגבות  (1
 נייה שנעשו בו והפעלת המשרדים. הארנונה מהמבנה הכללי ומה מחריגות הב

הוחלט בקרב הנהלת העיר לסיים את ההליך הפלילי מול הישיבה ? האם הוחלט שלא האם  (2
 –יום מקבלת המכתב   60  –להגיש ערעור על קביעת הפרקליטות )המועד להגשת הערעור 
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מטעם סיעת רמת השרון חופשית


